



Ref : ADM/LMN/2020/8 : المرجع
Date: 30/11/2020 : التاريخ

MARINE LOCAL NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Saadiyat Island & Breakwater, Corniche, Abu Dhabi

الموقع : جزيرة السعديات و كاسر الأمواج، منطقة الكورنيش، أبوظبي

Subject : National Day Dhow Sailing Race 43FT

الموضوع : سباق اليوم الوطني للمحامل الشراعية المحلية 43 قدم

Please be informed that, Abu Dhabi Sailing and Yacht Club is organizing the National Day Dhow Sailing Race-Catogery 43 FT from Saadiyat Island to Breakwater, Corniche, Abu Dhabi on 3rd December 2020 from 14:00 pm to 17:30 pm.

نلفت عنايتكم بأن نادي أبوظبي للرياضات الشراعية الشراعية واليخوت والذي سيقم سباق اليوم الوطني للقوارب الشراعية المحلية فئة 43 قدم من منطقة جزيرة السعديات الى منطقة كاسر الأمواج في التاريخ الموافق 3 ديسمبر 2020 من الساعة 14:00 إلى 17:30 مساء.

The race will be held on track A and track may change to track B based on the weather forecast prior to start of the race.

سيقام السباق حسب المسار A و قد يتغير المسار الى المسار B بناء على الأحوال الجوية قبيل بدء السباق.

Therefore, all Mariners and Marine operators are advised to instruct their masters/ operators to stay away from the race route and take necessary precautions.

وعليه يجب على جميع البحارة المشغلين البحريين والربانة لديهم بضرورة تجنب الدخول والابحار في المنطقة واخذ الحيطة والاحذر.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime

